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Referat fra Bestyrelsesmøde onsdag d. 8. november 2023  
Anders, Runa, Jakob, Jonas, Ane. Henrik, Jytte, Martin til stede, Merete afbud. 
 
Dagsorden 

1. Dagsorden blev godkendt 

2. Opfølgning på aktivitetsliste – Nyt siden september bestyrelsesmøde blev 
gennemgået.  

3. Budget 2024 & regnskab Q3 / Martin (alle) 

a. Martin fremlagde regnskab for 9 første måneder (Q3).  Året ender med et 
mindre underskud end budgetteret bl.a. på grund af færre aktiviteter i 
ungdomsafdelingen. 

b. Martin gennemgik første udkast til budget for 2024 baseret på bidrag fra 
alle udvalg samt 2023 regnskab. Nogle udgifter er faste, andre kan 
diskuteres. Konklusion – OKR ender med underskud de år vi ikke 
arrangerer DM, div match eller lignende store arrangementer. I 2024 
arrangerer vi både DM og divisionsløb, hvorfor budgettet ender med et 
mindre overskud. 
Det forslås at hæve kontingentet for bl.a. at følge med det forhøjede DOF-
kontingent. 

 

4. Generalforsamling 2024  

a. Dato fastlægges 5/2 2024  

b. Valg til ledige poster: Anders slutter som formand og Henrik og Merete 
stopper som udvalgsformænd/ansvarshavende: Pt ingen identificeret til at 
stille op som afløsere. 

 

5. Arbejdsbeskrivelser / Jytte 

a. Vi har arbejdsbeskrivelser for bestyrelsen fra 2007. Jytte har gennemlæst 
disse og arbejdsbeskrivelser er ikke i fuld overensstemmelse med 
nuværende vedtægter (opdateret 2020). Flere beskrevne udvalg er ikke 
længere relevante. Jytte opdaterer og sender til review til bestyrelsen. 

b. Forslag om at (gen)oprette et stævneudvalg.  

 

6. Klubudvikling / Anders 

  Se oplæg fra Carsten Lausten – punktet skubbes til et senere møde. 



 

 

7. GDPR / Martin & Henrik 

Henrik og Martin deltager i RIU GDPR-kursus mandag den 13. november. 

 

8. Kommende større arrangementer 

a. DM nat 2024: Planlægning er godt i gang 

b. Divisionsmatch forår 2024 25 Maj. Løbsområde; Boserup er ikke velegnet 
pga. arbejde i skoven. Alternativ: Hedeland. Der skal søges løbs-tilladelse 
og det skal meddeles østkredsen at det flyttes- Anders sørger for dette. 
Kent lægger baner og finder kontrollant. Stævneleder ikke fundet endnu. 

c. Hvad skal vi arrangere i 2025: 

i. OOO 2025 vil OKR arrangere sammen med Holbæk? 

ii. OK Roskilde byder på 1-2 div match; match 1 i april 

iii. SM lang / stafet, i givet fald i april 2025 eller sensommer 2025 pga. 
skovtilladelser (Bidstrup Skovene) –OKR trækker bud tilbage. 

iv. OKR byder på DM sprint weekend i 2028 (Forventes afholdt på 
Musicon området) og tilbagetrækker bud om DM mellem i 2028. 

 

9. Evaluering Boserupløb i oktober 

a. Anders har fremskaffet statistik om løbene: Gik bedre end i foråret. I alt 
101 har været ude at løbe, de havde set det på fb, hvor arrangementet var 
blevet delt til mange grupper i dagene op til. 1 nyt medlem. 

 

10. Beslutnings og orienteringspunkter 

a. Donation fra Nordea Fonden 

b. Forløbne arrangementer: 

i. Vores eget klubmesterskab og fest 4. november – gik godt. 

ii. Natcup 1. november. Afviklet. 

c. Træneruddannelse til Mads Pedersen og Kirsten Lindemann 

d. Status ansøgning om at kunne løbe i Lerbjergskoven- - Området Sydvest 
for Lerbjergtårnet kan benyttes et par gange om året – Hvalsø vil gerne 
kunne komme oftere.  

e. Østkredsmøde 6. november – dagsorden udsendt og Anders gennemgik 
kort punkterne. 

 

11. Eventuelt: Ingen emner 

 

Kommende møde: 14 december 
Kage: Henrik 


